
2015D19962 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bestond er 
bij enkele fracties behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
over zijn brief van 28 april 2015 waarin een reactie wordt gegeven op het 
artikel in het AD van 4 april 2015 met als titel «WZH weer onder vuur, nu 
om bezuiniging» (Kamerstuk 29 538, nr. 186). 

De voorzitter van de commissie, 
Lodders 

De griffier van de commissie, 
Teunissen 
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Inbreng PvdA-fractie 

De leden van de fractie van de PvdA hebben met belangstelling de reactie 
van de Staatssecretaris op voornoemd artikel gelezen. Deze leden gaan er 
van uit dat er, ondanks de doorgevoerde samenvoeging van dagbeste-
dingslocaties in de Woonzorgcentra Haaglanden (WZH) veilige en 
verantwoorde zorg (dagbesteding) geleverd wordt door WZH aan de 
betreffende cliënten. Kan de Staatssecretaris dit bevestigen en toelichten? 
Tevens gaan deze leden ervan uit dat er geen professionele zorg geleverd 
wordt door vrijwilligers, maar dat dit gedaan wordt door zorgprofessio-
nals en medewerkers van WZH. Kan de Staatssecretaris ook dit beves-
tigen en toelichten? Hebben inmiddels alle cliënten van WZH een fijne en 
passende plek voor dagbesteding gevonden binnen WZH? 
De leden van de fractie van de PvdA lezen dat er geen medewerkers 
ontslagen zijn, maar dat boventallige medewerkers van werk-naar-werk 
worden begeleid. Deze leden zouden graag willen weten of het ernaar 
uitziet dat alle boventallige medewerkers van werk voorzien blijven. Kan 
de Staatssecretaris dit toelichten? 

Inbreng PVV-fractie 

Drie groepen van WZH voor dagbesteding zijn samengevoegd met andere 
bestaande groepen. De leden van de PVV-fractie vragen of deze groepen 
tot dezelfde doelgroep behoren, of dat ze op willekeurige basis zijn 
samengevoegd. 

De huidige extramurale cliënten en nieuwe cliënten met en zonder 
Wmo-indicatie en hun mantelzorgers kunnen terecht bij zeven woonzorg-
centra van WZH, in plaats van tien. In persoonlijke gesprekken met de 
huidige cliënten is besproken welk woonzorgcentrum het beste bij de 
cliënt past. Welk onderscheid is er tussen het aanbod van de nog 
resterende locaties? Is er nog gespecialiseerde dagbesteding voor 
bijvoorbeeld mensen met dementie? Zo ja, vindt de Staatssecretaris het 
dan wenselijk dat iedereen, met en zonder indicatie, zich aan kan melden 
voor dit specifieke aanbod? 
De continuïteit van de dagbesteding voor de cliënten is daarmee 
gegarandeerd. Hoe is het gesteld met de kwaliteit? 

Kwetsbare ouderen zonder indicatie en hun mantelzorgers kunnen terecht 
bij de vernieuwde Ontmoetingscentra van WZH. Als er sprake is van 
kwetsbare ouderen, waarom zouden zij dan geen indicatie hebben? 

De wijzigingen hebben enerzijds te maken met een nieuwe program-
mering van de Dagactiviteiten- en Ontmoetingscentra van WZH passend 
bij de wens om langer thuis te wonen en de ontwikkelingen van de 
participatiemaatschappij, anderzijds met het nieuwe Wmo-beleid en de 
nieuwe tarieven. Is het niet gewoon zo dat er sprake is van bezuinigingen, 
en dat daarom het aantal locaties voor dagbesteding is teruggebracht van 
10 tot 7? Kan de Staatssecretaris in het vervolg afzien van het gebruik van 
het zinnetje: «de wens om langer thuis te blijven wonen»? 

Er is een teruggang van 19,67 fte in de formatie bij de dagbesteding voor 
mensen die thuis wonen. De leden vragen zich af welke invloed dit heeft 
op de kwaliteit van de dagbesteding? Wordt de dagbesteding hiermee 
teruggebracht tot gezamenlijk koffiedrinken of erkent de Staatssecretaris, 
dat dagbesteding ook een vorm van zorg is waarbij professionele 
begeleiding van groot belang is voor de kwaliteit? 
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Er zijn geen medewerkers ontslagen. De medewerkers die boventallig zijn 
worden van werk-naar-werk begeleid door loopbaanadviseurs. Hoe groot 
acht de Staatssecretaris de kans dat dit een succesvol traject zal worden, 
gezien de kaalslag in de zorg door de bezuinigingen? 

Inbreng 50PLUS-fractie 

Het lid van 50PLUS heeft met belangstelling kennisgenomen van de 
reactie van de Staatssecretaris van VWS op het artikel «WZH weer onder 
vuur, nu om bezuiniging». Er rijst echter nog wel een aantal vragen. 
In het artikel wordt aangegeven dat vrijwilligers het werk van zorgprofes-
sionals deels moeten overnemen. WZH ontkent dit. Waar komt dit signaal 
vandaan? Hoe is gegarandeerd dat op de overblijvende dagbestedings-
centra altijd een professional aanwezig is en dat de ingezette vrijwilliger 
daadwerkelijk ondersteunend is aan de zorgverlener? Kunt u dit 
toelichten? Hoe is het in uw ogen mogelijk dat er bijna 20 fte wordt 
wegbezuinigd op dagbesteding voor mensen die thuis wonen, maar dat 
de capaciteit gelijk blijft of eventueel zelfs kan groeien? Kunt u een 
omschrijving geven van dit nieuwe concept? Hoe wordt gegarandeerd dat 
de overgeplaatste mensen niet te ver hoeven te reizen? Hoe wordt 
gegarandeerd dat de groepen niet te groot worden voor mensen die 
gebruik maken van deze dagbesteding? Kan er dan nog wel zorg op maat 
worden geleverd?
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